
Delegat Mehmed Bradarić postavio je pitanje predsjedavajućem Doma naroda koje 

glasi: „Gospodine predsjedavajući, pitam Vas, ali zaista dobronamjerno, zašto niste zakazali 

hitnu, vanrednu, redovnu, ne znam ni ja više kakvu sjednicu Doma naroda, šta kaže 

Poslovnik, odmah nakon katastrofalnih poplava koje su ostavile pustoš u većem dijelu BiH? 

Zašto danas ne razgovaramo kroz informaciju, kroz izvještaj o posljedicama i planovima 

saniranja i obnove uništenih gradova, opština, sela, itd.? Molio bih Vas da mi date sad 

odgovor.“ 

 Predsjedavajući Doma naroda usmeno je odgovorio na sjednici na pitanje delegata 

Mehmeda Bradarića. 

 

 

 


